
ПРОТОКОЛ № 4

Засідання бюджетної комісії Дрогобицької міської ради

від 17.12.2015 року

Присутні:

Р.Курчик – голова комісії

О.Жуковська – заступник голови комісії

М.Шеремета – член комісії

В.Барнадович – член комісії

Т.Городиський – член комісії

Б.Пристай – член комісії.

С.Оленич – секретар комісії

Запрошені:

О.Савран – начальник фінансового управління

П.Сушко – начальник відділу освіти

О.Яводчак – начальник відділу культури 

Порядок денний:

1. Розгляд проекту міського бюджету м. Дрогобича на 2016 рік.

2. Розгляд листів щодо включення в проект бюджету на 2016 рік. 

СЛУХАЛИ: Р.Курчика, який запропонував затвердити порядок денний.

ВИРІШИЛИ: Затвердити порядок денний із доповненнями.

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 7; «проти» -0; «утримались» - 0.



1. Розгляд проекту міського бюджету м. Дрогобича на 2016 рік.

СЛУХАЛИ: О.Савран,  яка  ознайомила  з  проектом  міського  бюджету  м. 

Дрогобича на 2016 рік.

ВИРІШИЛИ:  Довивчити  та  перерозглянути  дане питання  на наступному 

засіданні бюджетної комісії.

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 5; «проти» - 0; «утримались» - 2.

2. СЛУХАЛИ: Звернення директора КП «Інститут міста Дрогобича» щодо 

введення у штат ще однієї одиниці.

ВИРІШИЛИ:  Розглянути дане питання на наступній бюджетній комісії.

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 5; «проти» - 0; «утримались» - 2.

СЛУХАЛИ:  Звернення  директора  КП  «Інститут  міста  Дрогобича»  щодо 

передбачення коштів на утримання КП «Інституту міста Дрогобича» у 2016 

році збільшити до 348 тис.грн. 

ВИРІШИЛИ: Розглянути дане питання на наступній бюджетній комісії.

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 7; «проти» -0; «утримались» - 0.

СЛУХАЛИ: Звернення  начальника  відділу  культури  -  О.Яводчака,  щодо 

передбачення коштів на цільові програми. 

СЛУХАЛИ:  О.Жуковську -  заступника голови комісії, яка заперечила цю 

суму, не бачивши проектів програм. Попросила, щоб до кінця тижня були 

опубліковані усі програми на сайті міської ради.

ВИРІШИЛИ:  Довивчити   та  розглянути  дане  питання  на  наступному 

засіданні бюджетної комісії.

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 7; «проти» - 0; «утримались» - 0.

СЛУХАЛИ: Звернення  начальника  відділу  освіти  -  П.Сушка,  щодо 

передбачення коштів на цільові програми. 



СЛУХАЛИ:  О.Жуковську -  заступника голови комісії, яка заперечила цю 

суму, не бачивши проект програм. І також попросила, щоб до кінця тижня 

були опубліковані усі програми на сайті міської ради.

СЛУХАЛИ:  Звернення начальника фінансового управління О.Савран щодо 

програми соціально-економічного розвитку на 2015 рік. Потрібно уточнити 

рішенням про внесенням змін до програми.

ВИРІШИЛИ:  Довивчити   та  розглянути  дане  питання  на  наступному 

засіданні бюджетної комісії.

ГОЛОСУВАЛИ:  «за» - 7; «проти» - 0; «утримались» - 0.

Голова комісії                                                                                        Р.Курчик

Секретар комісії                                                                                    С.Оленич


